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Z6pis z jedndnik analytictrr6 d6sti projektu Regenerace panelov6ho sfdli5ti Bohumfra

Smerala v Prostdjovd konan6 dne 14.12,2015 od 16,00 hod. v zasedaci mistnosti

odboru rozvoio a investic MMPv

Piitomni: dle prezendni listiny, k:Ierd je nedflnou soud6sti tohoto z6pisu

Ing. arch. Fryi6k zahdjil jednfipflitdnimzpracovatelek projektu, piitomnfch z6stupcri bytovfch

druZstev, Ing. VystavElov6 popi;ala ridel dne5niho jedn6ni.

Ing. arch. Tuzarovd informovala o svfch zku5enostech s realizovanfmi projekly v Prostdjovd

(sfdli5td Hloudela a Tylova). D6le sddlila vfsledky z ankety obdanfi sfdli5tE B. Smerala:

- vr6tilo se 130 vyphrdnfch anket (zhrubapolovinabytovfchjednotek), nejvEt$fprobl6m-

parkov6ni: (kai:d! md arrto, ndkdo 2), stdvajici stav - 98 parkovacfch mfst, povrchy

komunikaci, dast6 pokulovdni ze strany MP z dfivodu nespr6vn6ho parkov6ni, stav chodrnikfi

Spatnf (rozjiidEji se), neexistence oficidlnf komunikaceke gar6ilim, chybf napojeni na novou

CS, chybf piechody pro chodce (bezpelnd piechdzenipro ddti do ZS

- kontejnery vyhovujf, chybi ko5e na psi exkrementy, nedostatek lavidek, stojany na kola -
ndkde jsou u vstupri dornri (5patn |kvalrta, rfiznorodost), osvdtleni (dop.tnit v mistd piechodu

do CS ado zadni cesty), su56ky a klepade (l2lidi chce su3dky zachovat, ndjakd nov6lze

umfstit),
- zelef, - spokojenost, piipominky jen ke stromfim v blizkosti fas6dy (probldmy se stinem), ale

p o zor 5p atn 6 kv alita, vh o dn6 ndhr ada za jiny ty p

- ddtsk6 hii5td.- vyhovuji, ale chybi kvalitndj5i vybaveni, napi. pro mfdov6 hry a neni oploceni,

poZadavek na odpodivarlla a piirodni posilovnu

- dopravnfprovoz knovostavbdm-niliprostiedi stavebnimruchem, pifiezdemn6kladnfch aut

- jeden RD v tokalitd spal.uje t6mdi v5e - nelze hovoiit o ekologickdm spalov6ni

- n6vrh na dopln6n( kame,rov6ho systdmu - zku3enost sfu6deLi auta z parkovi5td

- d6le z ankety vzeSly n6srledujfci probldmy k ie5eni - piistupov6 cesta k RD (m61o by dojit

k omezeni rychlosti), zvjsit kapacitu parkovdni (chybi vodorovn6 znadeni), obnovit kvalitni

prvky komunikaci, zvftiit bezpednost ridastnikri provozu (smdrovdni chodnfl<ri, bezpedny

piechod pro ddti), ddtsk6 hii5td dlenit tak, aby byla vhodn6 pro vKechny v6kov6 kategorie

(nynf hlavnd pro nejmenSf ddti), plochu vfceridelov6ho hii5td pieloZit jinam (ddl od

komunikace a domt), doplndnf mobili6ie (o lavidky, stojany na kola, odpadkov6 koSe atd.),

zelei - v piipadd kdceni poZadavek na novou vfsadbu.

Ing. arch. Fryi6k - poddkoval za sezndmeni s vfsledky ankety azahdjil diskuzi jednotlivfch

bytovfch druZstev nad probl6my sidli5t6.

Pan Koifnek, B. Smerala l-7 , u n6s je 96 bytovlch jednotek, parkov6nf je u nds nejhordf, 5patn6

nfijezdy na parkov6ni (atta ,,chytajipiedkem"), na neoslundn6 d6sti nic neroste, na druh6 strand jsou

smrky. Rozjildi se komunikace pii zajiLdlni do novfch zelenlch gardLi. Nikdo n6s neLddal o sc,uhlas

se stavbou gafti.i (nejsme totiZ vlastnfty sousedniho pozemku), dast6 n6v5tdvy MP' Poznatek - lid6

neumi parkovat. Pied domem E.7 je zdkaz stdni, obdas se zneuLivL.

Panf Ho$t'6lkov6, B. Smerala 9 - probl6my s prrijezdem tdsnd kolem vchodi, v5ichni najiLdi do

prrijezdu (31 n6jemnikri). Parkovaci mista - jen ca7 rnist a u trafostanice se ani nesmi stdt, chybi

piijezd pro haside a zdchranls, byly postav eny gar6Le a neie5ila se piistupov 6 cesta.



Pan( DoleZalovfl, B. Smerala L.1l. - ie5eni napojeni na CS, piechody cyklostezel< - schodky 3-5cm,

prod nejsou plynul6, Mfsto zadni cesty nechceme asfaltovou silnici a nechceme k6ceni. Stav

parkovacfch mist je nevyhovujici, nemohla by bft nov6 parkov aci mista ie5ena pied cyklostezkou, tak

jak bylo uvedeno pied tiemi lety v petici?

Pan Bflek a Pospi$il, B. Smeralla 13 - byli jsme pied 2lety inici6toii pe.tice, m6me obavy, Ze se nic

nevyie$i. lJ zahrad je silnice nesilnice, kter6 se postupnd roz5iiuje (kaid! si vysypal ,,tatrovku").

StiZnost na drim postavenf na de,rno. Budou-li vydlendny finance na silnici, pak to bude mit vfznam

hlavnd pro RD apro zblvajfcf regeneraci nezbydou finandni prostiedky. Je potieba vdnovat pddi

chodnfkfim. Komunikace v u|. Smeralova ie ve skutednosti zaoblen6,:uvnitini strany neni vidEt, nutno

ie5it i tento probl6m.

Ing. arch. Fryi{k - nedo5lo k clotaZeni odddleni pozemkfi (diive majitelem zahrad byl piisliben

pifstup). Bude stanovena etapovitost realizace fprav na sidliSti.

Pan Dener a pani B6halov6, B, Smerala 1-5 - my naopak chceme roz5fieni pi{stupov6 cesty, ze

zelend jsou velk6 stromy a u ddtsk6ho hii5td tie5ei, poZadavek na lavidky do stfnu. V piipadd rcalizace

cesty poZadavek na tichf asfalt aretardlty.

Pan Chromel<, B. Smerala 17 - prioritou je pro n6s parkov6ni, iasnd ohranidenf zadni cesty

obrubnikem a odddleni od zelend vdetn6 jejiho zpevndni (zamezeni pra5nosti). D61e ie5it piijezd

k rampd fy PFAFF (rozjiZdi okolni zelei').

Pan Nedoma. B. Smeral a 2! a 23 - nesedi zakreslenf podet parkovacich mist, d6st je jich vyhrazena

pro fu PFAFF. Nesouhlasime se sniZov6nfm zelen6, hiiStd pied klubovnou Jundku nenf nutn6.

pani Dudftov6, Jun6k - dokondeny stavebni ripravy klubovny, vfhledovd ddtsk6 hii3td je moLn6,

kolem objektu klubovny (napi. rn6jakd edukativni prvky dievdn6ho charakteru na urditd t6ma). Etust6

vysadba stromt ned6vno vysdzc:nfch n6s piekvapila, mdme obaw, Ze budou stfnit'

Reakce Ing. arch. Tuzarov6 - pan Jankrij (spr6vce zelend) nenamitdnic k moZnosti piesazeni

stromri, jiZ jsme to spolu projedn6vali. Odekdvali jsme z6jem tieba o lehkou horolezeckou st6nu pro

vyt1iti malfch Jundkri i obdanfi.

Pani Dudfkov6 - pouZfv6me i okolni prostiedi k pohybovfm hri4m. Nem6me vfili na vyuLivdni

st6vajicfch hernfch prvkri na hii5ti. Id,eillniby bylo vymyslet ndco, aby o to byl zdiem azdtoveito

nebylo nebezpedn6 a n6kladn6.

Ing. arch. Ttzarov|- po$lete ndmukdzky toho, co by se v6m tam libilo, mriZeme mezi s sebou vice

komunikovat.

Pan Bflek - preferuji dostatedn6 parkovaci mista na fkor zelen6, i kdyZ se to asi domu d. 11 nebude

lfbit.

Pan Musil - to jsme se Spatnd pochopili, jsme pouze proti krkolomn6mu kdceni stromfi, jinak taky

preferujeme parkov6ni, napi. pi'i zjednosmdrndnim B' Smerala.

Ing. arch. Fryi6k - zYaiistrany byl poZadavek na parkovaci mfsta na stranb parku. Bylo by dobr6,

aby t O/,p i DI Policie CR Uyta prov6iena i tato moZnost. PoZ6d6me projektantky o provdieni i t6to

varianty.

Ing. arch. Tuzarovd - ano, je rto spr6vnf postup. Jsme piedev5im zahradni architekti a zeleni se

neradi zbavujeme. Inventarizaceuikdzala,Le po zdravotni str6nceje zelei ve Spatn6m stavu, protojsem



vyvolala jedn6ni s panem Jankfijem (avory maji omezenou Zivotnost, tie5efl vadi taky komunikaci).

Ndvrh nov6 vfsadby bude tak, aby pozddji nedochdzelo k po5kozeni koienri di chodniki.

Ing. arch. Fryi6k - prvni 66st projektu (analytickr4) by mdla bft zavr5ena veiejnfm projedn6nim

s n6vrhy ieseni a pot6 bude vhoclLn6 uskutednit schtzku op6t s piedsedy bytovfch druZstev.

Ing. arch. Tuzarovd - potiebujeme je5td doplnit ndkter6 ridaje do analytick6 dllsti (n6klady na

rcahzovan| opatieni na jednotlivfch domech s uvedenim roku a popisu opravy, Lddost o zaslilni na e-

meilovou adresu: katerina.tuzarava@razdva.cz). Po analytick6 d6sti budeme pokradovat na konceptu,

pak bychom se seSli v tomto sloiienf + z6stlpci odborri. AZ n6slednd by bylo dal5i veiejnd projedndni,

kde budou piedstaveny ndvrhy ie5eni ve variant6ch.

Ing. arch. Fryidk poddkoval za fdast na tomto j edn 6ni a zaslini podkladri pro zpracovatelky

projektu.

Zaznamenala: Ing, J. Vystavdlov6


